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VII Sesja Rady Gminy Chybie 

 

Protokół Nr VII/24 

 
Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury w Chybiu, ul. Bielska 51. 

Obrady rozpoczęto 29 października 2024 r. o godz. 15:13, a zakończono o godz. 17:07 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków: 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik - nieobecność usprawiedliwiona 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec 

6. Joanna Kowalik 

7. Krzysztof Krzempek 

8. Krzysztof Michalczyk 

9. Grzegorz Ochodek 

10. Jan Szczypka- radny przybył na obrady o godz. 15:15 

11. Artur Śmieja- rady opuścił obrady o godz. 16:30 

12. Marek Śmieja- radny przybył na obrady o godz. 15:19
 

13. Janusz Waleczek 

14. Wiesław Wójcikiewicz 

15. Kazimierz Żerdka 

  

Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie pan Grzegorz Ochodek serdecznie powitał wszystkich 

zebranych na VII sesji Rady Gminy oraz odczytał klauzulę RODO. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie pan Grzegorz Ochodek przedstawił porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Chybie. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 24 września 2024 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 11 września 2024 r. do dnia  

15 października 2024 r. 

7. Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowa sieci kanalizacyjnej. 

8. Informacja na temat gospodarki odpadami. 
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9. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie zimowego 

utrzymania chodników leżących w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Chybie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Beskidzkiemu Związkowi Powiatowo - Gminnemu 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r.  

w sprawie zasad przyznawania diet radnym za udział w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu kosztów 

podróży służbowych. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2024-2033. 

16. Informacja radnych powiatowych na temat prac Rady Powiatu. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Nie złożono wniosku o zmianę porządku obrad. 

 

Ad 3. Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

 

Mieszkaniec gminy zwrócił się z problemem zalewania domów przez rów biegnący wzdłuż ulicy 

Cieszyńskiej w Mnichu, który jego zdaniem został nielegalnie wybudowany w 1994 roku. 

Mieszkaniec podkreślił, że mimo wielokrotnych próśb o interwencję, wciąż nie rozwiązano tej 

kwestii, a kolejne zalania tylko pogłębiły trudności. Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek, 

zapytał o szczegóły sprawy. Mieszkaniec wyjaśnił, że chodzi o kanał Topolowa- Cieszyńska. Jego 

zdaniem w wyniku rozwoju okolicznych terenów, woda z nowych nieruchomości spływa na jego 

posesję pogarszając sytuację. Dodał, że problem obejmuje także nieszczelną kanalizację  

i nieczystości, które trafiają do jego piwnicy. Wójt Gminy pan Janusz Żydek, odpowiedział,  

że sprawa jest monitorowana i że wkrótce planowane jest czyszczenie przepustów przez Powiat. 

Wójt dodał, że zostanie zabezpieczona większa kwota na prace związane z oczyszczaniem rowów. 

Mieszkanka gminy zgłosiła swoje obawy dotyczące planowanej podwyżki diet radnych, 

zauważając, że jest to duża zmiana. Wspomniała również o tym, że mimo braku mandatu radnej, 

nadal aktywnie uczestniczy w sesjach i komisjach, ponieważ interesuje ją dobro gminy. Radny 

powiatowy pan Piotr Gmuzdek powiedział, że zauważył problem związany z budową chodnika  

na ul. Wojska Polskiego. Radny powiedział, że w wyniku prac, gdy maszyny opierają się  

o krawędzie drogi, powstają pęknięcia nawierzchni, sięgające nawet pół metra w głąb. Wójt 

odpowiedział, że wszystko zostanie uzupełnione. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Chybie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu- został on przez nich przyjęty do wiadomości. 

 

Ad. 5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

24 września 2024 r. 
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Radni nie wnieśli uwag do informacji- została ona przez nich przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 11 września  

2024 r. do dnia 15 października 2024 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji- została ona przez nich przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 7. Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowa sieci 

kanalizacyjnej. 

 

Kierownik Jednostki Realizującej Projekt pan Tomasz Świszcz powiedział, że do sieci 

kanalizacyjnej zostało podłączonych 158 nowych nieruchomości. Dodał, że dzięki temu łączna 

liczba podłączeń przekroczy wymaganą wartość 720. 

 

Radni przyjęli informację do wiadomości. 

 

Ad. 8. Informacja na temat gospodarki odpadami. 

 

Wójt Gminy poinformował, że 4 listopada odbędzie się otwarcie przetargu na kolejny okres 

odbioru odpadów komunalnych. Wójt wyraził nadzieję, że proces przebiegnie sprawnie  

i pomyślnie, a przede wszystkim, że stawka za odbiór odpadów nie wzrośnie. Podkreślił, że to dla 

gminy kluczowe, aby wyłonić wykonawcę, aby cała procedura zakończyła się pozytywnie. 

Zauważył, że każdy samorząd z niecierpliwością czeka na wyniki przetargu, tym bardziej, że jest 

to przetarg unijny. Jednocześnie wskazał na rosnące koszty, które budzą niepokój. Przewodniczący 

Rady Gminy pan Grzegorz Ochodek zaznaczył, że sytuacja w innych samorządach daje powody 

do obaw, ponieważ wzrosty kosztów mogą być znaczne. Wójt powiedział, że jeszcze nie wpłynęły 

żadne oferty, ponieważ przetarg dopiero zostanie otwarty, a cały proces odbywa się w systemie 

elektronicznym. Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Planowania Przestrzennego  

oraz Administracji pani Katarzyna Uchyła dodała, że wpłynęły już zapytania od jednej firmy, która 

wyraziła swoje zainteresowanie. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

 

Pani Joanna Kowalik- przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, poinformowała, że odbyły się dwa 

posiedzenia komisji. Pierwsze miało miejsce 25 września, na którym dokonano kontroli realizacji 

uchwał i wniosków złożonych przez komisję, sołtysów, radnych oraz mieszkańców za rok 2023,  

a także dokonano kontroli dochodów i wydatków związanych z istniejącym majątkiem gminnym. 

Drugie posiedzenie, które odbyło się 23 października, dotyczyło analizy kosztów funkcjonowania 

Urzędu Gminy oraz kontroli umów zleceń zawieranych przez Urząd Gminy z osobami fizycznymi  

w pierwszej połowie 2024 roku. Przewodnicząca powiedziała, że komisja zapoznała się również  

z wynikami kontroli zewnętrznych przeprowadzonych w Urzędzie Gminy w bieżącym roku. Pani 

Joanna Kowalik na koniec dodała, że Komisja Rewizyjna zaakceptowała przedstawioną 

dokumentację i nie zgłosiła żadnych uwag. Pan Artur Śmieja- przewodniczący Komisji Budżetu, 
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dodał, że w ubiegłym tygodniu odbyło się posiedzenie połączonych komisji Rady Gminy – Komisji 

Gospodarki, Komisji Społecznej oraz Komisji Budżetu, podczas którego opiniowano materiały  

na dzisiejszą sesję. Przewodniczący Komisji Społecznej pan Michał Kajstura poinformował,  

że 10 października odbyło się objazdowe posiedzenie Komisji Społecznej, podczas którego 

odwiedzono gminne placówki oświatowe, omówiono bieżące prace remontowe oraz potrzeby tych 

placówek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie ogłosił 10-minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie, na sesji obecnych było 14 radnych. 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego  

w zakresie zimowego utrzymania chodników leżących w ciągu dróg powiatowych  

w granicach administracyjnych Gminy Chybie. 

 

Wójt Gminy Chybie poinformował, że zgodnie z przesłanką uchwały, Gmina zwróciła się  

do Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Cieszynie z propozycją kontynuowania współpracy 

w zakresie zimowego utrzymania dróg, w tym chodników w ciągu dróg powiatowych. Zarząd 

Powiatu Cieszyńskiego odpowiedział, że stawka na zimowe utrzymanie chodników dla Gminy 

Chybie wynosi 5 zł za metr bieżący. W związku z powyższym, Wójt zaproponował podjęcie 

uchwały oraz zawarcie stosowanego porozumienia z Powiatem Cieszyńskim. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie zimowego utrzymania 

chodników leżących w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Chybie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/39/2024 w sprawie przyjęcia zadań Powiatu 

Cieszyńskiego w zakresie zimowego utrzymania chodników leżących w ciągu dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Gminy Chybie. 

  

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Beskidzkiemu Związkowi 

Powiatowo - Gminnemu prowadzenia zadania publicznego w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

 

Wójt Gminy pan Janusz Żydek poinformował, że Beskidzki Związek Powiatowo-Gminny,  

w piśmie z dnia 26 września 2024 r., zwrócił się do Gminy Chybie z zapytaniem o możliwość 

finansowania publicznego transportu zbiorowego na 2025 rok. Związek podał, że dopłata  

do jednego wozokilometra wyniesie 5,30 zł, a łączna długość tras w Gminie Chybie to 26 074 km. 

W związku z tym, Wójt zaproponował podjęcie uchwały oraz zawarcie stosowanego porozumienia  
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z Beskidzkim Związkiem Powiatowo-Gminnym w sprawie organizacji transportu publicznego. 

Dodatkowo wójt powiedział, że od 1 stycznia 2025 r., w ramach tej współpracy, zostanie 

uruchomiona nowa linia 128, która połączy Chybie, Międzyrzecze Dolne, Mazańcowice i Bielsko-

Białą. Linia będzie kursować od poniedziałku do piątku, co skróci czas dojazdu mieszkańców  

do Bielska. Pan Janusz Żydek powiedział, że w weekendy nadal będzie kursować linia 129 na trasie 

Chybie-Iłownica-Jasienica-Bielsko, a czas dojazdu pozostanie bez zmian. Wójt podkreślił,  

że dzięki tej zmianie oraz wzrostowi liczby kursów, transport publiczny w Gminie Chybie będzie 

bardziej efektywny, a zawarcie porozumienia z Beskidzkim Związkiem będzie korzystne  

dla mieszkańców gminy. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Beskidzkiemu Związkowi Powiatowo - Gminnemu 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/40/2024 w sprawie powierzenia Beskidzkiemu 

Związkowi Powiatowo - Gminnemu prowadzenia zadania publicznego w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania 

diet radnym, a także zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Wójt Gminy pan Janusz Żydek biorąc pod uwagę aktualne propozycje stawek, a także fakt,  

że w innych gminach w naszym regionie diety zostały już podniesione, zaproponował 

wprowadzenie zmiany w wysokości diet. Przewodniczący Rady Gminy Chybie pan Grzegorz 

Ochodek wyjaśnił, że decyzję o podwyżce diet podjął na podstawie analizy innych gmin  

w powiecie, gdzie stawki zostały już podniesione. Zwrócił uwagę, że proponowane diety stanowią 

53% maksymalnej, ustawowo dopuszczalnej kwoty. Wskazał również, że dieta radnego nie jest 

wynagrodzeniem, a raczej zwrotem kosztów związanych z pełnieniem funkcji, które wiążą się z 

dodatkowymi obowiązkami i koniecznością rezygnacji z pracy zawodowej. Przewodniczący dodał, 

że zmiana ta wejdzie w życie dopiero od 1 stycznia 2025 roku, więc nie wpłynie na budżet gminy 

w 2024 roku. Radny pan Krzysztof Michalczyk wyraził swoją opinię, zgadzając się na zasadność 

podwyżki, jednak jego zdaniem kwota podwyżki może budzić kontrowersje. Przewodniczący 

Rady pan Grzegorz Ochodek dodał, że zmiana diet, choć kontrowersyjna, była nieunikniona, biorąc 

pod uwagę zmiany w innych gminach oraz rosnące zadania radnych. Zauważył, że gmina Chybie 

nadal ma najniższe stawki diet w powiecie. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz 

przypomniał, że ostatnia zmiana wysokości diet miała miejsce w 2019 roku, a przedtem była  

w 2016. Podkreślił, że zmiany są zgodne z nową kwotą bazową obowiązującą od 2023 roku i mają 

na celu dostosowanie diet do nowych warunków budżetowych. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Łukasz Folek, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Wiesław Wójcikiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie zwykłą większością głosów podjęła uchwałę nr VII/41/2024 w sprawie określenia wysokości 

i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy 

Chybie z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie zasad przyznawania diet radnym za udział  

w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek powiedział, że uchwała ta zastępuje poprzednią, 

która obowiązywała do tej pory, a którą należy uchylić. Wójt podkreślił, że uchwała jest niezbędna, 

aby spełnić wszystkie formalne obowiązki i uniknąć późniejszych problemów prawnych. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r.  

w sprawie zasad przyznawania diet radnym za udział w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu kosztów 

podróży służbowych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Kajstura, Janusz Waleczek 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie zwykłą większością głosów podjęła uchwałę nr VII/42/2024 uchylającą uchwałę  

nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie zasad przyznawania diet radnym za udział 

w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu kosztów podróży służbowych. 

  

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak poinformowała, że w stosunku do uchwały, którą radni 

omówili na komisji, wprowadzono dwie autopoprawki w projekcie uchwały. Pani Szymczak 

wyjaśniła, że na wniosek dyrektora przedszkola w Mnichu zwiększono środki o 191 tys. zł  

na projekt „Przedszkole Marzeń”. Dodatkowo, na wniosek kierownika Referatu Gospodarczego 
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przeniesiono 8,5 tys. zł z rozdziałów dot. remontu placu zabaw na bieżące potrzeby,  

w tym na remonty w RKS, a także na wymianę instalacji elektrycznej w kotłowni hali sportowej. 
 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek najpierw poddał pod głosowanie same autopoprawki 

naniesione w projekcie uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Przyjęto autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

 

Następnie głosowaniu poddano uchwałę wraz z naniesionymi autopoprawkami. 
 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/43/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na 2024 rok (wraz z naniesionymi autopoprawkami). 

  

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa jest 

ściśle związana z uchwałą budżetową. Powiedziała, że, że objaśnienia do uchwały są szczegółowo 

przygotowane, aby były czytelne i zrozumiałe.  

 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek najpierw poddał pod głosowanie autopoprawki 

wprowadzone do projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie 

na lata 2024-2033. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Przyjęto autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chybie na lata 2024-2033. 

 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek poddał pod głosowanie uchwałę  

wraz z naniesionymi autopoprawkami. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chybie na lata 2024-2033. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednogłośnie przyjęła uchwałę nr VII/44/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033 (wraz z naniesionymi autopoprawkami). 

  

Ad. 16. Informacja radnych powiatowych na temat prac Rady Powiatu. 

 

Radny Powiatu Cieszyńskiego pan Piotr Gmuzdek rozpoczął swoje wystąpienie od podzielenia się 

informacjami z obrad Rady Powiatu. Poinformował, że wyniki matur w 2023 roku w powiecie 

cieszyńskim były bardzo dobre, co świadczy o wysokim poziomie nauczania. Następnie omówił 

kwestię prognoz demograficznych, które wskazują na malejącą liczbę dzieci w szkołach,  

co w przyszłości będzie miało wpływ na zmniejszenie liczby klas i etatów. Pan Gmuzdek 

powiedział, że w trakcie sesji przedstawiono program współpracy Powiatu Cieszyńskiego  

z organizacjami pozarządowymi, a także uchwałę dotycząca pomocy finansowej dla miasta 

Bielska-Białej na rewitalizację linii kolejowej nr 190, która ma połączyć Śląsk Cieszyński  

z Krakowem. Radny powiatowy wspomniał, że dużo emocji wzbudziła uchwała dotycząca 

dofinansowania transportu publicznego w powiecie cieszyńskim, która obejmowała kwotę  

2,1 mln zł. Radni Powiatu zaczęli się zastanawiać nad rentownością linii transportowych, a także 

wspomnieli o potrzebie wprowadzenia płatności elektronicznych, takich jak Blik czy karty 

płatnicze, w pojazdach transportu publicznego. Pan Piotr Gmuzdek poinformował, że w planach 

jest debata na temat transportu publicznego w powiecie, która odbędzie się w lutym. Dodał,  

że chociaż problemy transportowe są trudne, to Powiat stara się je rozwiązać w sposób jak 

najbardziej efektywny. Pan Piotr Gmuzdek wspomniał o swojej rozmowie z przedstawicielami 
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Rady Powiatu na temat ulicy Cieszyńskiej i sugestiach dotyczących poprawy infrastruktury, takich 

jak usuwanie korzeni w rowach i lepsze wykończenie poboczy. Zaznaczył, że te uwagi zostały 

przekazane wykonawcy. 

 

Ad. 17. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek poinformował o nadchodzących sesjach  

i posiedzeniach komisji, a także zaprosił na I sesję Młodzieżowej Rady Gminy Chybie  

oraz wydarzenie związane z wręczeniem Laurów Srebrnej Cieszynianki. Zwrócił również uwagę 

na problem z dostępnością kominiarza w gminie, co stanowi coroczny temat w okresie zimowym. 

Przewodniczący powiedział, że mieszkańcy skarżyli się, że lokalny kominiarz odsyła ich do innych 

firm, co utrudnia wykonanie obowiązkowych przeglądów kominowych. Pan Ochodek powiedział, 

że od listopada sesje będą odbywać się w nowym budynku na ulicy Cieszyńskiej, co kończy 

dotychczasowy etap spotkań w tym budynku, gdzie sesje miały miejsce od początku lat 90-tych. 

Radny Jan Szczypka zwrócił uwagę na trudności mieszkańców związane z dojazdami do Bielska-

Białej, zwłaszcza w kontekście godzin kursowania autobusów. Radny powiedział, że godziny 

kursów nie pozwalają młodzieży dotrzeć do szkół na czas, a także utrudniają zakup biletów 

miesięcznych, gdyż autobusy obsługiwane są przez różnych przewoźników. Wójt pan Janusz 

Żydek zapewnił, że zmiany w rozkładach autobusów wejdą w życie od stycznia, a kwestie 

dotyczące biletów i dopasowania kursów są rozwiązywane na poziomie Beskidzko-Powiatowo-

Gminnego Związku. Przewodniczący Komisji Społecznej pan Michał Kajstura, zgłosił awarię 

lampy na ulicy Dębowej przy posesji nr 23. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz 

zapytał o kwestię renowacji kościoła w Chybiu. Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, 

Planowania Przestrzennego i Administracji pani Katarzyna Uchyła wyjaśnia, że złożono dwie 

oferty na przeprowadzenie renowacji kościoła, ale obie zawierały błędy. Jeden z oferentów nie 

uzupełnił braków formalnych, dlatego jego oferta została odrzucona. Pani Uchyła dodała,  

że wybrano droższego wykonawcę i decyzja ta została skonsultowana z księdzem proboszczem, 

który jest beneficjentem zadania. Pan Wiesław Wójcikiewicz zaproponował ponowne 

zorganizowanie spotkania z przedstawicielami PKP PLK w sprawie przebudowy infrastruktury 

kolejowej w gminie, a także omówił problemy związane z odwodnieniem terenu na ul. Pod Dudnią. 

Wójt odpowiedział, że sprawa jest w toku, a zmiany w projekcie mają na celu poprawę sytuacji. 

Radny Krzysztof Krzempek poruszył kwestię informowania mieszkańców o pracach związanych 

z budową ronda i wiaduktu. Zasugerował, aby szeroko przekazać, że zamknięcie przejazdu 

kolejowego nastąpi dopiero po zakończeniu budowy tych obiektów, aby uniknąć nieporozumień  

i zapewnić mieszkańcom odpowiednią wiedzę na ten temat. Wójt Janusz Żydek potwierdził, że 

taki harmonogram prac został przedstawiony i komunikacja w tej sprawie będzie kontynuowana. 

Radny pan Krzysztof Michalczyk powiedział, że mieszkańcy Zaborza zwrócili się z prośbą  

o odnowienie pasa odgradzającego pieszych od jezdni na ul. Karola Miarki. Pan Michalczyk 

zauważył, że taka interwencja poprawiłaby bezpieczeństwo, zwłaszcza w godzinach nocnych. 

Radny powiedział, że mieszkańcy zgłosili mu również problem z brakiem przejścia dla pieszych 

pomiędzy ulicą Karola Miarki, a ulicą Czereśniową. Pan Krzysztof poprosił również o 

wystosowanie pisma do PKP, aby zajęło się oczyszczeniem rowu na ul. Myśliwskiej, ponieważ 

zarośla utrudniają swobodny przepływ wody. Sołtys Zaborza zgłosił problem z samosiejkami 
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rosnącymi przy cmentarzu, a także zawnioskował o wycięcie starego drzewa na placu zabaw w 

Zaborzu. Wójt pan Janusz Żydek odniósł się do sprawy budowy mostu w Ochabach. Powiedział, 

że prace nad dokumentacją trwają, a Wody Polskie wciąż nie udzieliły zgody na wejście w teren, 

co opóźnia dalsze kroki w realizacji tej inwestycji. Wójt Gminy pan Janusz Żydek odpowiedział 

na kilka poruszonych kwestii. Powiedział, że linia wzdłuż ulicy Karola Miarki, zostanie 

odtworzona farbą odblaskową z elementami fluorescencyjnymi. Jeśli chodzi o samosiejki  

na cmentarzu to powiedział, ze służby sprawdzą, kto jest odpowiedzialny za uprzątniecie tego 

terenu. Wójt poruszył kwestię budowy mostka na ul. Ochabskiej. Poinformował, że prace  

są w toku, a dokumentacja jest przygotowywana przez firmę, którą wyłoniono w przetargu. Dodał, 

że najprawdopodobniej budowa mostu ruszy najwcześniej w 2025 roku. Radny pan Krzysztof 

Krzempek zwrócił uwagę na sytuację, która miała miejsce na ulicy Targowej, w rejonie zbiegu  

z ulicą Wyzwolenia. Powiedział, że firma, która na zlecenie Tauronu pielęgnowała drzewa, 

używała maszyny do mielenia gałęzi, a wylot z tej maszyny był skierowany na działkę Lasów 

Państwowych. W związku z tym, radny zaproponował, aby zwrócić Tauronowi uwagę na tego typu 

nieakceptowalne praktyki, które mogą prowadzić do zanieczyszczenia terenu. 

 

Ad. 18. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady sesji zakończono o godz. 17:07. 

  
Załączniki: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu VII sesji Rady Gminy Chybie. 

2. Zarządzenie nr 99/WG/2024 Wójta Gminy Chybie z dnia 15 października 2024 r. w sprawie propozycji 

porządku obrad VII sesji Rady Gminy Chybie. 

3. Lista obecności radnych. 

4. Lista obecności gości. 

5. Opinie Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji Budżetu, które wspólnie obradowały  

w dniu 22 października 2024 r. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady miny Chybie, podjętych na sesji w dniu 24 września 2024 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 11 września 2024 r. do dnia  

15 października 2024 r. 

8. Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Chybie. 

9. Dane na temat bieżącej gospodarki odpadami. 

10. Analiza dochodów i wydatków związanych z opłatą za odpady komunalne. 

11. Uchwała nr VII/39/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie przyjęcia zadań 

Powiatu Cieszyńskiego w zakresie zimowego utrzymania chodników leżących w ciągu dróg powiatowych  

w granicach administracyjnych Gminy Chybie. 

12. Uchwała nr VII/40/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie powierzenia 

Beskidzkiemu Związkowi Powiatowo- Gminnemu prowadzenia zadania publicznego w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

13. Uchwała nr VII/41/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie określenia wysokości 

i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu kosztów podróży służbowych. 

14. Uchwała nr VII/42/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 29 października 2024 r. uchylająca uchwałę  

nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie zasad przyznawania diet radnym  

za udział w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu kosztów podróży służbowych. 

15. Autopoprawka z dnia 29 października 2024 r. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na 2024 rok. 
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16. Uchwała nr VII/43/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej na 2024 rok. 

17. Autopoprawka z dnia 29 października 2024 r. projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

18. Uchwała nr VII/44/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
Protokołowała: Aldona Nowak 


